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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 19. 

 

2023. gada 1. novembrī.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Rihards Gorkšs, Dace Cīrule, Ints Vancāns.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Auditore Viktorija Belova, 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, Ainavu plānotāja Lauma Muceniece.  

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - Par līdzekļu paredzēšanu 2024. gadā Latvijas evaņģēliski luteriskās 

Baznīcas Baldones draudzei;  

2. Par jaunās iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” apstiprināšanu;  

3. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mācības dabā”;  

4. Par Ziemassvētku rotājumu konkursu „Uzmirdzi Ķekavas novadā”;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Par dalību projektā “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: 

ilgtspējīga klimata pārmaiņu attīstība” (“YouthZero2Hero”).  

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumu par darba 

kārtības papildināšanu ar vienu piebalsojamo jautājumu. 

 

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pievienot datba kārtībai 6. PIEBALSOJAMO jautājumu - Par dalību projektā “Jaunatnes 

vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata pārmaiņu attīstība” 

(“YouthZero2Hero”), 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Rihards Gorkšs, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

  

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtība tiek sakārtota un I. Romanovska aicina to apstiprināt 

balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Rihards Gorkšs, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 1. novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Par līdzekļu paredzēšanu 2024. gadā Latvijas evaņģēliski luteriskās 

Baznīcas Baldones draudzei 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:02:00) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no Latvijas evaņģēliski 

luteriskās Baznīcas Baldones draudzes ar lūgumu paredzēt pašvaldības budžetā 2024. gadam 

finansiālu atbalstu 1090,00 EUR (viens tūkstotis deviņdesmit eiro un 00 centi) apmērā, izstādes 

izveidei par godu Baldones ev. lut. Svētā Miķeļa baznīcas 200 gadu jubilejai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Ineta Romanovska, Dace 

Cīrule.  

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.   

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Komitejas atzinums. Pamatojoties uz saistošo noteikumu Nr.35/2021 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalsta un naudas balvām” 

9.punktu 9.2.punktu, kas nosaka, ka finansiālu atbalstu var saņemt vienu reizi budžeta 

gadā fiziska vai juridiska persona, kas projekta idejas aprakstu, norisi un tāmi 

iesniegusi pēc savas iniciatīvas (piemēram, filmas uzņemšana, grāmatas izdošana, 

svētku pasākuma rīkošana); Balstoties uz SN 35/2021, pieteikums atbilst 3.2. punktam 
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un izvērtējot izstādes pieteikumu sakarā ar baznīcas 200 gadu jubileju -tā ir vērtīga un 

izglītojoša izstāde ( 5.punkts). Pēc noteikumu 10. punkta varam atbalstīt līdz 3000EUR, 

draudze prasa atbalstu 1090.00EUR apmērā izstādes rīkošanai 2024.gada jūnijā.  

Atbalstīt 1090,00 EUR piešķiršanu, IKS Pārvaldei ieplānot 2024.gada budžetā un 

nākamajā gadā pārskaitot uz draudzes kontu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Rihards Gorkšs, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

2. Par jaunās iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:17:25) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Atbilstoši Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa 

lēmumam Nr.26 “Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” un 

Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” 

apvienošanu, uz apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu iestādi”, ar 2024.gada 1.janvāri 

darbību uzsāk jauna Ķekavas novada pašvaldības iestāde, kura tiek izveidota, apvienojot 

Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra”. Ķekavas novada 

pašvaldības iestāde “Ķekavas novada centrālā administrācija”, sadarbībā ar Ķekavas novada 

pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss”, aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības 

sporta aģentūra”, izglītības iestādēm un partneriem, ir izstrādājusi jaunās Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes nosaukumu “Ķekavas novada Sporta centrs”, kā arī tās nolikumu, ko 

nepieciešams apstiprināt ar domes lēmumu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Viktorija Belova, Dace 

Cīrule, Ineta Romanovska. 

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

 

1. Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Ņemot vērā darba grupas darbā paustos viedokļus, izanalizējot tās rezultātus, lai 

ekonomētu pašvaldības finanšu un administratīvos resursus, IKS pārvaldei sagatavot 

lēmumprojektu uz nākamo domes sēdi, 2023.gada 5.aprīļa Domes lēmuma Nr.26 "Par 

Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” apvienošanu, uz 

apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu iestādi" grozījumus, paredzot Baldones sporta 

kompleksa pievienošanu Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūrai kā jaunu 

struktūrvienību. 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), "Pret" – 2 (Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 1 (Ints Vancāns), "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu.  
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2. Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Ņemot vērā darba grupas darbā paustos viedokļus, izanalizējot tās rezultātus, lai 

ekonomētu pašvaldības finanšu un administratīvos resursus, IKS pārvaldei sagatavot 

lēmumprojektu uz nākamo domes sēdi par 2023.gada 5.aprīļa Domes lēmuma Nr.26 "Par 

Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” apvienošanu, uz 

apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu iestādi" atcelšanu, saglabājot Baldones sporta 

kompleksa un Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras iestāžu statusu, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), "Pret" – 3 (Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

3. Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka–  

Izslēgt no nolikuma  projekta 9.5. nodrošināt licencēto interešu izglītības sporta 

programmu realizāciju, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ints Vancāns), "Pret" – 3 (Dace 

Cīrule, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu.. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par jaunās iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Rihards Gorkšs), "Pret" – 1 (Dace Cīrule), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

Par balsojumu izsakās Dace Cīrule – Balsoju pret šādu sporta jomas reorganizāciju, jo 

uzskatu, ka procesā nav padomāts par iedzīvotājiem.  Šādi virzot jautājumu, tiek izveidotas 

jaunas amata štata vietas un sporta ieguvums šeit netiek ņemts vērā, lai tas tiktu novirzīts 

veselīgam dzīves veidam, sporta  pasākumiem, bet veidotu mākslīgi jaunus darbiniekus.  
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3. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mācības dabā” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:18:15) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Erasmus+ programmas projekts “Mācības dabā” (“Learning 

in Nature”) ir apstiprināts Somijas Nacionālajā aģentūrā. Projekta mērķis ir palielināt āra 

mācību aktivitātes, veicinot ilgtspējīgu dzīvesveidu un izglītības kvalitāti, kā arī stiprināt 

skolotāju profesionālās prasmes. Plānotās aktivitātes: 12 skolēnu un 6 skolotāju mobilitātes. 

Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 60 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei 

“Pļavniekkalna sākumskola” paredzētais finansējums ir EUR 14 456,00, no kuriem Erasmus+ 

programmas līdzfinansējums ir 100%. Projekta 1.avansa maksājums ir EUR 8 673,60 apmērā, 

t.i., 60% no piešķirtā finansējuma, 2. avansa maksājums EUR 2 891,20 EUR apmērā, t.i., 20%, 

savukārt atlikušais maksājums 20% apmērā – EUR 2 891,20, tiek veikts pēc projekta noslēguma 

atskaites izvērtēšanas. Ķekavas novada pašvaldības priekšfinansējums 20% apmērā – EUR 2 

891,20 nepieciešams 2025.gadā, kas tiks atgriezts pēc projekta noslēguma atskaites 

izvērtēšanas. 2023.gadā projekta īstenošanai tiks piešķirts finansējums EUR 8 673,60 apmērā, 

2024.gadā – EUR 2 891,20 (Erasmus+ programmas finansējums), un 2025.gadā – EUR 2 

891,20 (Ķekavas novada pašvaldības priekšfinansējums). 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Inga Biļko, Viktorija Belova.  

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mācības dabā”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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4. Par Ziemassvētku rotājumu konkursu „Uzmirdzi Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:25:50) 

 

Par jautājumu ziņo Lauma Muceniece. Ķekavas novada Attīstības programmas 2021.-2027. 

gadam viens no mērķiem ir Pārvaldība un komunikācija – mūsdienīga pašvaldības pārvaldība 

sadarbībā ar novada iedzīvotājiem, kur viena no prioritātēm – Publiskā ārtelpa un tās attīstība.  

Viens no veidiem, kā iesaistīt sabiedrību vides jautājumos, piemēram, labiekārtojot vidi, ir 

motivējoša konkursa rīkošana, piešķirot balvas labākajiem vides objektiem Ķekavas novada 

administratīvajā teritorijā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Jānis Zvaigzne, Lauma Muceniece.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Rast iespēju apbalvošanu veikt klātienē, ja to atļaus konkrētā situācija, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Rihards 

Gorkšs, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

 Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ziemassvētku rotājumu konkursu „Uzmirdzi Ķekavas novadā”, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Rihards 

Gorkšs, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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5. Par dalību projektā “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata 

pārmaiņu attīstība” (“YouthZero2Hero”) 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:48:20) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Projekta mērķis ir dot iespēju jauniešiem kļūt par aktīviem un 

efektīviem līderiem ilgtspējības jomā un izveidot jauniešu līderu tīklu, kas var virzīt pārmaiņas 

un radīt ilgtspējīgāku nākotni. Projekta kopējais ilgums ir 24 mēneši no granta līguma 

parakstīšanas. Granta līgums ir sagatavošanas procesā. Projektā plānotais kopējais 

finansējums ir EUR 161 220,00, no kuriem CERV programmas līdzfinansējums ir 100%. 

Atbilstoši programmas finansējuma nosacījumiem, projekta realizēšanai ir iespējams saņemt 

priekšfinansējumu 50% apmērā (finansējums attiecībā uz Ķekavas novada pašvaldību ir EUR 

23 785,00), no Eiropas Savienības programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un vērtības” 

līdzekļiem 2024. gadā projekta īstenošanai tiks piešķirts finansējums EUR 11 892,50, savukārt 

no Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta līdzekļiem ir nepieciešams 

priekšfinansējums EUR 11 892,50 apmērā no Ķekavas novada pašvaldības budžeta līdzekļiem, 

kas tiek atgriezts pēc atlikušā finansējuma saņemšanas. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Inga Biļko, Jānis 

Zvaigzne.  

  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par dalību projektā “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata 

pārmaiņu attīstība” (“YouthZero2Hero”), 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Rihards 

Gorkšs, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.16:16 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


